
Onsdag d. 11/1 2017 blev der afholdt bestyrelsesmøde i Kajkanten. Cykeloprydning, varmvandssituation, 

næste års budget, generalforsamling og  femårsgennemgangen blev bl.a. taget op på aftenens møde. 


